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 تغییر مسیر اسکوچیچ از پرسپولیس
 به کرواسی

ســـایت »sportnet« کرواســـی خبـــر داد فدراســـیون 
فوتبـــال این کشـــور برای هدایـــت تیم ملـــی جوانان با 
دراگان اســـکوچیچ ســـرمربی پیشـــین تیم ملی ایران 
به توافق رســـیده است و او در مســـابقات قهرمانی اروپا 
روی نیمکت کرواســـی می نشـــیند. این در حالی است 
که در چند هفته گذشـــته شـــایعاتی از توافق باشـــگاه 
پرســـپولیس با اســـکوچیچ برای جانشـــینی یحیی گل 

محمـــدی در فصـــل آینده مطرح شـــده بود.

  

پاس طلایی آزمون در لیگ اروپا
رقابت هـــای مرحلـــه یـــک چهـــارم نهایـــی لیـــگ اروپا 
برگزار شـــد و بایرلورکوزن آلمان در حالی میزبان ســـن 
ژیلـــواز بلژیـــک بود که ســـردار آزمـــون مهاجـــم ایرانی 
خـــود را در ترکیب اصلی نداشـــت. نیمـــه اول با وجود 
موقعیت هایی کـــه هر دو تیم به دســـت آوردند گلی در 
بر نداشـــت اما در نیمه دوم این نماینده بلژیک بود که 
در دقیقه 51 توسط ویکتور بونیفیس به گل رسید. این 
گل باعث شـــد تا ژابی آلونسو سرمربی لورکوزن تیمش 
را هجومی تـــر کنـــد تـــا در خانه بازنده نباشـــد. ســـردار 
آزمون مهاجم ایرانی تیم آلمانـــی از دقیقه 68 به زمین 
بازی آمد تـــا روند هجومی بایرلورکـــوزن روند بهتری به 
خود بگیرد. در نهایت آزمون پاســـخ اعتماد آلونســـو را 
داد و تیم بایرلورکوزن در دقیقه 83 با پاس گل ســـتاره 
ایرانی خود توســـط فلورین ویرتز به گل تســـاوی رســـید 
تا به بازی برگشـــت در خانه ســـن ژیلواز امیدوار بماند. 
این بازی در نهایت با تســـاوی یک گله به پایان رســـید. 

 

قسط دوم »رادو« پرداخت شد
حضور در لیگ قهرمانان آســـیا یکی از چالش های اصلی 
2 تیم محبوب پایتخت محســـوب می شود. استقلال که 
به دلیل عـــدم پرداخت مطالبات آندره آ اســـتراماچونی، 
ســـرمربی ســـابق خود از آســـیا حذف شـــد و پس از این 
اتفاق نگرانی هایی در خصوص حذف پرسپولیس، دیگر 
تیم محبوب پایتخت از آســـیا مطرح شـــد که البته دلیل 
اصلی این موضوع پرداخت مطالبات رادوشوویچ بود. در 
این باره باشگاه پرســـپولیس روز چهارشنبه اعلام کرد که 
قسط دوم طلب دروازه بان ســـابق سرخپوشان پرداخت 
شـــد. رضا درویـــش، مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس با 
بیان این خبر گفـــت: »همان طور که به هـــواداران وعده 
داده بودم، موفق شـــدیم قســـط دوم طلب رادوشوویچ 
را پرداخـــت کنیـــم و ایـــن مبلـــغ چنـــد ســـاعت پیش به 
حســـاب وی نشســـت. متأســـفانه در  چند روز گذشـــته 
برخی اظهارنظرهـــا، نگرانی هایی را برای هـــواداران عزیز 
ایجاد کرده بـــود، همان طور که پیش از ایـــن تأکید کرده 
بـــودم این موضوع اصـــلاً جای نگرانی بـــرای صدور مجوز 
حرفـــه ای نداشـــت  و امیـــدوارم مســـئولان مربوطه توجه 
ویژه ای در ادامه راه داشـــته باشـــند تـــا تلاش های صورت 
گرفته از ســـوی باشـــگاه بـــرای حضور در لیـــگ قهرمانان 
آســـیا هـــدر نـــرود.« در این بین باشـــگاه پرســـپولیس به 
رادوشـــوویچ تعهد داده در صورتی که در پرداخت اقساط 
تأخیـــری صورت بگیرد 2۰۰ هـــزار دلار جریمه بپردازد که با 
پرداخت قســـط دوم، فعلاً ســـرخ ها از این جریمه رهایی 

پیدا کردند.

کریمی: صحبت های زیادی دارم اما الان 
زمان گفتنش نیست

استقلال در چند روز گذشته آبستن اتفاقات مدیریتی 
بـــود. علـــی فتـــح الله زاده، مدیرعامـــل اســـتقلال کـــه 
بـــا وعده هـــای بســـیار اواســـط ســـال گذشـــته بـــرای 
چهارمیـــن بـــار به عنـــوان مدیرعامل باشـــگاه انتخاب 
شـــده بود، پس از حذف این تیم از آســـیا، استعفا داد 
کـــه این اســـتعفا مورد موافقـــت اعضای هیـــأت مدیره 
آبی هـــا قـــرار نگرفـــت اما بـــا اصـــرار او بالاخـــره هیأت 
مدیـــره موافقـــت خود را اعـــلام کرد و حجـــت کریمی، 
رئیـــس هیأت مدیره باشـــگاه به عنوان سرپرســـت این 
باشـــگاه معرفی شـــد. کریمی پس از انتخاب به عنوان 
سرپرســـت در صفحه مجازی خود نوشـــت: »افتخاری 
نصیـــب بنده شـــد که بتوانـــم تا زمان تشـــکیل مجمع 
)5 اردیبهشـــت( به عنوان سرپرســـت باشگاه استقلال 
خدمتگـــزار باشـــم. صحبت های زیـــادی داریـــم که با 
هواداران در میان بگذاریم ولی اکنون زمان مناســـبی 
نیســـت و باید کارهای زیـــادی انجام دهیـــم. می دانیم 
هواداران، کادرفنی و بازیکنان روزهای ســـختی را پشت 
سر گذاشـــتند و لازم اســـت اقداماتی انجام شود تا تیم 
بـــا آرامش بـــه ســـوی قهرمانی بـــرود؛ قهرمانـــی ای که 
لیاقتش را نیز دارد.« همچنین در این تغییرات فرشید 
ســـمیعی، معاون حقوقی باشـــگاه اســـتقلال به عنوان 
ســـخنگوی جدید باشـــگاه انتخاب شـــد. سمیعی پس 
از این انتخاب اظهار داشـــت: »در جلســـه ای که هیأت 
مدیره باشـــگاه اســـتقلال روز سه شـــنبه برگزار کرد، از 
فتح الله زاده درخواســـت شـــد تا همچنان به فعالیتش 
ادامه بدهـــد اما او قبول نکرد. اعضـــای هیأت مدیره از 
فتح الله زاده درخواســـت کردند تا زمان برگزاری مجمع 
همچنان مدیرعامل باشـــد اما او تأکیـــد کرد که حاضر 

نیســـت حتی یک روز هم در اســـتقلال بماند.«

مربی امید  را قلعه نویی انتخاب می کند؟
مهـــدی تاج، رئیس فدراســـیون فوتبال روز پنجشـــنبه 
جلســـه  ای بـــا امیر قلعـــه نویـــی در خصـــوص انتخاب 
ســـرمربی تیم امید برگزار کرد و نظرات ســـرمربی تیم 
ملـــی بزرگســـالان را بـــرای انتخاب ســـرمربی تیم امید 
جویا شـــد.  تاج با تأییـــد این خبر گفـــت: »هفته آینده 
ســـرمربی تیـــم امید انتخـــاب خواهد شـــد ولـــی تیم 
امید تـــا پایان لیـــگ اردویی برگـــزار نخواهد کـــرد زیرا 
5 هفته پایانـــی لیگ برتر فوتبال اهمیـــت ویژه ای برای 

باشـــگاه ها دارد.«

کار سخت سپاهان برای حفظ صدر
هفته بیســـت و ششـــم لیگ برتر که دیروز با برگزاری ســـه مســـابقه آغاز شـــده بـــود، امروز با برگزاری پنج مســـابقه دیگـــر به پایان می رســـد. به غیر از 
بـــازی اســـتقلال و هوادار کـــه به آن پرداخته شـــد، پیکان از ســـاعت 1۹:3۰ در ورزشـــگاه انقلاب کرج میزبـــان صنعت نفت اســـت؛ تیم هایی که هفته 
گذشـــته بعد از مدت ها به پیروزی رســـیدند. شـــاگردان مجتبی حســـینی بعد از هشـــت هفته به برد دســـت یافتند تا 26 امتیازی شـــوند و شـــاگردان 
عبدالله ویســـی بعد از 11 هفته به برتری رســـیدند تا ســـومین برد فصل خود را جشـــن بگیرند و 16 امتیازی شـــوند. بازی رفت دو تیم 1-1 مســـاوی شـــد 
ولـــی صنعـــت نفـــت این بار تنها بـــه برد احتیـــاج دارد تا به بقـــا در لیگ برتر امیدوار شـــود. ملـــوان در بازی همزمان، در ورزشـــگاه  ســـیروس قایقران 
ع که هفته گذشـــته مقابل پرســـپولیس شکســـت ســـنگینی خوردنـــد، هفت هفته اســـت که در  انزلـــی، پذیـــرای تراکتور اســـت. شـــاگردان مازیار زار
رســـیدن بـــه برد نـــاکام بوده اند تـــا 2۴ امتیازی باقی بمانند اما شـــاگردان پاکو خمس، با پیروزی مقابل ســـپاهان، باعث مهیج تر شـــدن لیگ شـــدند 
تا با کســـب دومین برد متوالی ۴2 امتیازی شـــوند. بازی رفت دو تیم در تبریز، 1-1 مســـاوی شـــد. ســـپاهان از ســـاعت 2۰:۴5 در ورزشگاه نقش جهان 
اصفهـــان، با مس رفســـنجان دیدار می کنـــد. شـــاگردان ژوزه مورایس که 52 امتیازی هســـتند، می دانند بـــرای اینکه همچنان شـــانس اول قهرمانی 
باقی بمانند، باید دراین مســـابقه خانگی به پیروزی برســـند و برای همین، باشـــگاه ســـپاهان هم تماشـــای بازی را برای هوادارانش رایگان اعلام کرده 
اســـت. آنهـــا در حالی بایـــد برابر مس قرار بگیرند که شـــاگردان محمد ربیعی یکـــی از تیم های خوب این فصل و رکورددار تســـاوی لیگ هســـتند و ۴۰ 
امتیـــاز در لیگ بیســـت و دوم کســـب کرده اند و باید دید در این مســـابقه چه نتیجه ای کســـب می کنند. بازی رفت دو تیم، بدون گل مســـاوی شـــد. 
از ســـاعت 21:3۰ هم، گل گهر در ورزشـــگاه شـــهید ســـردار ســـلیمانی ســـیرجان، با فولاد دیدار می کند که این مسابقه، ســـومین تقابل دو تیم در این 
فصـــل اســـت. در بازی رفـــت، گل گهر 1-۰ پیروز شـــد و در جام حذفی نیـــز که آخرین حضـــور امیر قلعه نویی روی نیمکت ســـیرجانی ها بـــود، آنها ۰-1 
پیروز شـــدند اما اکنون قلعه نویی ســـرمربی تیم ملی شـــده و حالا دســـتیارش ســـعید الهویـــی به عنوان ســـرمربی روی نیمکت گل گهر می نشـــیند. 
بعـــد از آن بـــازی، شـــاگردان علیرضا منصوریـــان دو برد پیاپـــی در لیگ به دســـت آوردند تا 33 امتیازی شـــوند امـــا گل گهر اولین باخـــت خود بدون 

قلعه نویی را کســـب کـــرد تا ۴3 امتیـــازی باقی بماند.

ـــرش بـ

ســـید حمیـــد ســـجادی وزیـــر ورزش و جوانـــان، ظهر 
پنجشـــنبه از ورزشـــگاه آزادی تهـــران بازدید کـــرد. این 
بازدید پس از برگزاری جلسه ساماندهی حضور بانوان 
در اســـتادیوم های ورزشـــی، به پیشنهاد ســـجادی و به 
صورت ســـرزده صـــورت گرفـــت. در این بازدیـــد، وزیر 
ورزش و جوانـــان در جریـــان بهســـازی و مقاوم ســـازی 
سکوهای ورزشـــگاه آزادی قرار گرفت و رئیس و معاون 
شرکت توســـعه و نگهداری اماکن ورزشـــی و مشاوران 
پـــروژه، توضیحـــات خـــود را دربـــاره فراینـــد بهســـازی 
ورزشـــگاه آزادی ارائه کردند. ســـجادی در این بازدید تأکید کرد مقاوم ســـازی این ورزشگاه به صورت دقیق و کامل 
و بـــا رعایت برنامه زمانبندی شـــده انجام گیرد تـــا هواداران فوتبال ایـــران بتوانند از این اســـتادیوم ملی نهایت 
اســـتفاده را ببرند. همچنین وزیر ورزش دســـتور داد در پایان بهسازی و مقاوم ســـازی ورزشگاه، کار زیباسازی این 
اســـتادیوم نیز با ظرافت و زیبایی انجام شـــود. او همچنین از مرکز برق اســـتادیوم آزادی که پس از 5۰ ســـال به 
طور کامـــل با تعویض کابل های آن، تجهیز شـــده بازدید کرد. ســـجادی همچنین در نشســـت هماهنگی حضور 
بانوان و خانواده ها در ورزشـــگاه ها در ابتدای ســـخنانش، تأکید آیت الله ســـید ابراهیم رئیسی در خصوص توجه 
ویـــژه به حضور بانوان در اســـتادیوم ها با حفـــظ کرامت آنها در حین برگـــزاری رویدادهای مهم ورزشـــی را مورد 
توجه قرار داد و گفت: »بنابر دســـتور رئیس جمهور، موظف هســـتیم از زمان بلیت فروشی، فراهم سازی وسایل 
نقلیـــه عمومی بـــرای جابه جایـــی بانـــوان، پارکینگ ها، هدایـــت آنها به محل اســـتقرار، نظافت ســـرویس های 
بهداشـــتی، آماده ســـازی نمازخانه ها، بوفه ها و نیروهای انتظامی با تأکید بر حفظ شـــأنیت آنها با دقت بررســـی 

شـــود و اگر مشـــکلی هســـت با برنامه ریزی و تا زمان برگزاری رویدادها بهســـازی شـــود.«
او از اســـتادیوم آزادی بـــه عنوان الگویی بـــرای برگزاری رویدادهای فوتبـــال و حضور بانوان نام بـــرد و ادامه داد: 
»مســـئولان دســـت اندرکار باید همه تلاش خود را به کار ببندنـــد تا ضمن انجام تمام امور عنوان شـــده، فضایی 
پرنشـــاط و فرهنگـــی را برای حضور بانـــوان و خانواده ها مهیا کنیم. برگزاری دو دیدار اخیر تیم ملی در ورزشـــگاه 
آزادی بـــا حضور خانواده هـــا و بانوان تجربه  مهمی بـــود. در این دو رویداد حدود 25۰۰ بانو حضور داشـــتند و طی 
گزارشـــی که مطالعه کـــردم فضای خوبی را بانـــوان و خانواده ها تجربه کردند. اساســـاً اســـتادیوم آزادی فضایی 
بســـیار دیدنی اســـت و جمع کثیری از مردم علاقه مند حضور و کسب تجربه برای مشـــاهده رویدادهای ورزشی 
از جمله فوتبال هســـتند. باید با فرهنگ ســـازی، علاوه بر بهســـازی محیـــط برای تماشـــاگران، توجه به محیط 

پیرامونی تبیین شود.«

بازدید سرزده وزیر ورزش و جوانان از ورزشگاه بزرگ پایتخت

سجادی: آزادی الگویی برای حضور بانوان است
مهـــدی تـــاج رئیـــس فدراســـیون فوتبال، در حاشـــیه 
راهپیمایـــی روز قـــدس بـــه فـــارس گفـــت: »وقتی به 
فدراسیون بازگشتم، هیچ باشگاهی از ما نمی توانست 
در لیگ قهرمانان آســـیا شـــرکت کند و در واقع تعلیق 
بودیم. حلقه اتصال باشـــگاه ها با مجموعه بین المللی 
فوتبـــال جدا شـــده بـــود امـــا این اتصـــال بـــا رایزنی که 
شـــد برقـــرار و رفع تعلیـــق شـــدیم و دوبـــاره در گردونه 
مســـابقات بین المللی آمدیـــم ولی یک اتفـــاق رخ داد 
و در ســـال 2۰2۰، فدراســـیون فوتبال را 12۰ هزار دلار به 
خاطـــر تقلبی که شـــده بود، جریمه کردنـــد. 8۰ هزار دلار این جریمه تعلیق شـــد ولی ۴۰ هـــزار دلارش را پرداخت 
کردیـــم. متأســـفانه دیروز نامه ای آمده اســـت که ســـال 2۰21 هـــم دوباره تقلب کردید، همان ســـه مـــاه وقتی که 
دادیم و ممکن اســـت 2۰۰ -3۰۰ هزار دلار فدراســـیون فوتبال را جریمه کنند. ما تا پنجشـــنبه وقت داشتیم جواب 
بدهیم که پاســـخ هـــم دادیم، امـــا امیدی به قبـــول این جواب نـــدارم. در مورد  طلـــب اســـتراماچونی هم مدام 
می گوییـــم تا حداقل پولش را باشـــگاه بدهد. ممکن اســـت اســـتقلال به دلیل صـــدور مجوز حرفـــه ای آن تأثیر 
اولیه را نداشـــته باشـــد اما تنبیهات بعدی در مورد این باشـــگاه انجام نخواهد شـــد.«رئیس فدراســـیون فوتبال 
در خصوص جلســـه بـــا وزیر ورزش برای حضور بانوان در ورزشـــگاه های کشـــور و اینکه بســـتر ایـــن کار در آینده 
چطور خواهد بود، چنین نظر داد: »پنجشـــنبه جلســـه مفصلی بـــا وزیر محترم ورزش و ارکان مرتبط داشـــتیم. 
خوشـــحالم که ریاســـت محترم جمهوری نظر داده بودند که چنین جلسه ای برگزار شـــود. در واقع الزامات فیفا 
و AFC را بـــه طور مفصل شـــرح دادیم که از ســـال 2۰17 چند نامه آمده اســـت، چطوری جـــواب دادیم و اتفاقات 
خوبـــی هم رقـــم زدیم. در بازی پرســـپولیس و کاشـــیمای ژاپن 3۰-۴۰ هـــزار بانو به ورزشـــگاه آمدنـــد. در بازی با 
کامبـــوج و هنگ کنـــگ هم بانـــوان به ورزشـــگاه آمدند. در دو بـــازی اخیر تیم ملـــی با حضور قلعه نویـــی، بانوان 
را بـــه ورزشـــگاه راه دادیم. الان هیـــچ مانعی برای تیم ملی نیســـت اما برای لیـــگ باید کار برنامه ریزی شـــده ای 
انجـــام بدهیم و با حفظ شـــئونات اســـلامی و الزاماتی که در کشـــور داریم و آن هم برای ما بســـیار بســـیار مهم 
اســـت. همان طوری کـــه آن قوانین اهمیـــت دارد، رعایت قوانین و حفظ حجاب و شـــئونات اســـلامی هم برای 
ما مهم اســـت و اتفـــاق بدی در ورزشـــگاه ها رخ نخواهد داد اگر بانـــوان را به ورزشـــگاه ها راه بدهیم.«تاج گفت: 
»پنجشـــنبه جلســـه ای با قلعه نویی داشـــتم و نظرات او را در مورد تیـــم ملی امید هم گرفتیم و بـــزودی در هفته 
آینده ســـرمربی معلوم می شـــود اما معنای این کار تشـــکیل تیم و تشکیل اردو نیســـت، زیرا در این 5 هفته آخر 

لیگ امکان تشـــکیل اردو نیســـت و لیگ بســـیار حساس است.«

ممکن است 200 -300 هزار دلار فدراسیون فوتبال را جریمه کنند

تاج: با حضور بانوان، اتفاق بدی رخ نخواهد داد

رویارویـــی ســـاکت الهامی با اســـتقلال، 
یکـــی از تقابل هـــای جـــذاب لیـــگ برتر 
محســـوب می شـــود. ایـــن مربـــی که در 
آستانه ۴8 سالگی است، با اینکه سابقه 
بـــازی بـــا پیراهـــن آبی پوشـــان پایتخت 
را نـــدارد امـــا کارش بـــه عنـــوان مربی را 
از ســـال 1386 در اســـتقلال و به عنوان 
یکی از دســـتیاران فیروز کریمی در لیگ 
هفتم آغـــاز کرد و پس از آن با بازگشـــت 
امیر قلعه نویـــی در انتهـــای آن فصل به 
ایـــن تیـــم، در کادر فنـــی او باقـــی ماند. 
الهامی کـــه در چنـــد فصل اخیـــر، یکی 
از مربیـــان موفـــق فوتبال ایـــران بوده و 
دو قهرمانـــی در جـــام حذفی بـــه همراه 
تراکتور و نســـاجی به دســـت آورده، قبل 
از انتخـــاب فرهـــاد مجیـــدی بـــه عنوان 
سرمربی اســـتقلال پیش از شروع لیگ 
بیستم، یکی از کاندیداهای سرمربیگری 
این تیـــم بـــه شـــمار می رفت و بـــاز هم 
پیش از حضور ریکاردو ســـاپینتو، نامش 
در بیـــن کاندیداهـــای هدایـــت آبی هـــا 
مطـــرح شـــد اما این اتفـــاق نیفتـــاد تا او 
در ایـــن فصـــل، ســـرمربی هوادار شـــود 
و حـــالا جـــدال ایـــن مربی اســـتقلالی و 
البته پر ســـر و صدا که خـــودش را یکی از 
طرفـــداران این تیـــم می داند، بـــا آبی ها 
جالب توجـــه خواهد بـــود. مربی ای که 
دســـتیاران اســـتقلالی ماننـــد شـــاهرخ 
بیانـــی و ایمـــان عالمی را هـــم کنار خود 

 استقلال امروز به مصاف هوادار می رود

جدال استقلال با  مردی که »ساکت« نیست!

دارد. ضمـــن اینکه در هـــوادار، بازیکنانی 
مانند داریوش شجاعیان و بابک مرادی 
هم ســـابقه بـــازی در اســـتقلال را دارند 
و حضـــور آنها در کنار مســـعود شـــجاعی 
در ترکیـــب هـــوادار، جذابیت هـــای این 
بـــازی را بیشـــتر می کنـــد. اما اســـتقلال 
در حالـــی از ســـاعت 1۹:3۰ امـــروز در 
ورزشـــگاه آزادی تهران به مصـــاف هوادار 
مـــی رود کـــه آبی پوشـــان بـــا بـــرد یک بر 
صفـــری کـــه در بـــازی قبل شـــان برابـــر 
آلومینیوم به دســـت آوردند، 52 امتیازی 
شـــدند تا با ســـپاهان هم امتیاز شـــوند 
و حـــالا می خواهنـــد با کســـب پنجمین 
بـــرد متوالی خـــود همچنـــان در کورس 
قهرمانـــی بـــا ایـــن تیـــم بماننـــد و حتی 
شـــاید در پایان ایـــن هفته صدرنشـــین 
لیگ شوند به شـــرطی که سه امتیاز این 

بـــازی را بگیرند. این در حالی اســـت که 
هوادار در پنج هفته اخیـــر، تنها یک برد 
داشته و هفته گذشـــته هم 1-۰ به پیکان 
باخـــت تـــا 2۹ امتیـــازی باقی بمانـــد. با 
این حـــال، هـــوادار از جملـــه تیم هایی 
اســـت کـــه در همین فصل، یـــک باخت 
را به پرســـپولیس تحمیل کـــرد و ممکن 
است برای اســـتقلال هم خطرساز ظاهر 
شود. شـــاید بزرگ ترین مشکل استقلال 
در بـــازی امروز، محرومیـــت کوین یامگا 
و رافائـــل ســـیلوا دو مدافـــع خارجی اش 
تأثیرگذارتریـــن  از جملـــه  باشـــد کـــه 
بازیکنـــان فصـــل آبی پوشـــان بوده انـــد 
و ســـاپینتو احتمـــالاً در غیبـــت آنهـــا از 
صالح حردانی و محمدحســـین مرادمند 
در ترکیب اصلی تیمش اســـتفاده کند. 
اســـتقلال فصل گذشـــته، هـــوادار را که 

اولیـــن دوره حضـــورش در لیـــگ برتـــر 
را تجربـــه می کـــرد، در دو بـــازی رفـــت و 
1-۰ و 2-1 شکســـت داد و در  برگشـــت، 
بـــازی رفـــت فصـــل گذشـــته هـــم 1-۰ به 
پیـــروزی رســـید و حـــالا بایـــد دیـــد این 
بردهـــای آبی هـــا تـــداوم می یابد یـــا این 
شـــاگردان الهامی هستند که برای اولین 
بـــار، ترمز اســـتقلال را می کشـــند. البته 
ایـــن بازی پیـــش دربی اســـت و قهرمان 
فصل گذشـــته لیگ می خواهد در حضور 
هوادارانش، هر طور که شـــده به پیروزی 
برســـد تا هـــم در جمـــع مدعیـــان باقی 
بمانـــد و هم بـــا روحیـــه آماده دیـــدار با 
پرســـپولیس شـــود. موعود بنیادی  فر به 
همـــراه کمک هایـــش آرمان اســـعدی و 
حســـن ظهیری، قضاوت این مســـابقه را 

بر عهـــده خواهد داشـــت.
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دست اندرکار 
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را به کار 
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ضمن انجام 
تمام امور 

عنوان شده، 
فضایی 
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بررسی تازه ترین ادعای مدیرعامل مستعفی

فتح الله زاده بدون درآمدزایی 
چگونه140 میلیارد هزینه کرد؟

 
علـــی فتح الله زاده پیش از اســـتعفا از مدیرعاملی اســـتقلال در توضیح 
نحوه هزینه کرد ۹۰ میلیارد باقیمانده در حســـاب باشـــگاه اســـتقلال از 
زمـــان مدیریـــت آجورلو توضیحاتی ارائـــه کرد و مدعی شـــد در این دوره 
بیش از 1۴۰ میلیارد تومان در باشـــگاه اســـتقلال هزینه کرده است. این 
در حالی اســـت که حســـین قربان زاده رئیس ســـازمان خصوصی سازی 

بارها تأکید کـــرده فتـــح الله زاده در این دوره هفت ماهـــه هیچ درآمدی 
برای باشـــگاه نداشـــته و فقط پول های باقیمانده در حســـاب را هزینه 
کرده اســـت. بر ایـــن اســـاس 1۴۰ میلیارد ذکر شـــده بـــدون درآمدزایی 
چگونه به حساب اســـتقلال رســـید؟ به گزارش خبرگزاری دانشجو، در 
زمـــان ورود فتح الله زاده به اســـتقلال، 123 میلیارد تومـــان از محل پول 
بورس در حســـاب باشـــگاه موجود بود البته به عنوان ودیعه یا ضمانت 
وامی که دریافت شـــد. اولین سررســـید قسط وام هشـــتم آبان ماه بود 
کـــه فتـــح الله زاده طبیعتاً وظیفه داشـــت نســـبت به پرداخت اقســـاط 
اقـــدام کند اما با عـــدم پرداخت قســـط های اول تا چهـــارم در ماه های 
آبـــان، آذر، دی و بهمـــن مجموعاً 3۰ میلیارد تومان از اندوخته حســـاب 
باشگاه در وام کسر شـــد و در نهایت مبلغ ۹3 میلیارد تومان باقی ماند. 
او با اعلام اینکـــه قصد دارد طلب اســـتراماچونی را پرداخت کند یکی از 

اســـناد املاک باشـــگاه را جایگزین ودیعه نقدی در حســـاب کرد و مبلغ 
۹3 میلیارد تومان باقیمانده بعد از کسر بدهی بانک از حساب برداشت 
شـــد. این در حالی اســـت که باشـــگاه اســـتقلال در همین زمان، مبلغ 
13 میلیارد تومان هم از همراه اول دریافت کرد. اسپانســـر استقلالی ها 
مبلغ باقیمانده از  طلب ســـال گذشـــته و قرارداد منعقد شـــده در زمان 
آجورلو را در دوره مدیریت فتح الله زاده به حســـاب اســـتقلال واریز کرد. 
ســـومین واریزی این مقطع از محل بانک شـــهر بود. قـــرارداد همکاری 
اســـتقلال کارت که باز هـــم در دوره آجورلو به امضا رســـید و از این محل 
هـــم بانک شـــهر 2۰ میلیارد تومان به حســـاب باشـــگاه اســـتقلال واریز 
کرد. دریافت 25۰ هزار یورو قســـط اول درآمد انتقال اللهیار صیادمنش 
هـــم از دیگر درآمدهای دوره مدیریت فتـــح الله زاده بود و البته حدود 15 
میلیارد تومان اســـتقراض و دریافت قرض از برخی دوســـتان و نزدیکان 

که موجب شـــد در این دوره هفت ماهه مجموعـــاً 1۴۰ میلیارد تومان به 
حســـاب باشگاه اســـتقلال واریز شـــود. همان طور که در برنامه فوتبال 
برتر اعلام شـــد، سرنوشـــت بخشـــی از این 1۴۰ میلیارد ماننـــد یوروهای 
دریافت شده نامشخص اســـت. مبلغ پنج میلیارد تومان جهت تسویه 
حســـاب چک های جنجالی دریافت شـــده که فتـــح الله زاده اعلام کرده 
ایـــن مبلغ را بـــه حســـاب بازمی گرداند و البتـــه مبالغی هم بـــه اعضای 
تیم، بازیکنان و کادر فنی پرداخت شـــده اســـت. بر این اساس می توان 
گفت حلقـــه مفقوده اســـتقلال در این هفت مـــاه، درآمدزایـــی بوده و 
فتـــح الله زاده تنها با اســـتفاده از منابـــع و درآمدهای قبلـــی در این دوره 
مدیریـــت کرده اما اگر تـــوان درآمدزایی و جذب اسپانســـر در این مدت 
داشـــت، هم منابع مورد نیاز بـــرای پرداخت بدهی ها تأمین می شـــد و 

هم مطالبات بازیکنـــان و اعضای کادر فنـــی را پرداخت می کرد.

گفت و گـــوی عادل فردوســـی پور بـــا علیرضا 
جهانبخش، پرســـش های بی شـــماری پیش 
روی مـــا قرار می دهـــد تا به ایـــن مصاحبه که 
با ظرافـــت تدویـــن و کارگردانی شـــد، نگاهی 
متفاوت تر از یک »تاک شـــو« داشـــته باشیم. 
در این گفت و گو آشـــکار شـــد که فاصله چند 
ســـاله عادل با فوتبال ایران به واســـطه پایان 
برنامه ۹0، تا چه میزان این مجری مشـــهور را 
بشـــدت از ماجراها و اتفاقـــات ریز فوتبال دور 
کرده اســـت؛ این مصاحبه انعکاس روشـــنی 
از کم اطلاعـــی عـــادل از وقایـــع زیر پوســـت 
تیم ملی بود. گســـل عادل و فوتبـــال را وقتی 
عمیق تـــر می بینیم کـــه گاهـــی در مواجهه با 

پاســـخ های جهانبخش یکـــه می خورد.
رفتـــار عادل در ایـــن مصاحبه، زمان انتشـــار 
گفت و گـــو و تدوین خـــاص آنها که ســـؤالات 
سیاسی پشت هم چیده شـــده بود، بی شک 
موجبـــات دلخوری جهانبخش-که پســـری با 
پرستیژ و پرنســـیب خاص است- را فراهم آورد 
و کاپیتـــان تیم ملـــی کـــه اهـــل جاروجنجال 
نیســـت، گلایه هایش را نسبت به تدوین این 
مصاحبه با دوستان و تعدادی از ملی پوشان 
در میـــان گذاشـــته اســـت. اینکـــه چـــرا پس 
از ماه هـــا ایـــن گفت و گـــو بـــا موضوعاتی که 
بحـــث روز فوتبال نیســـت و صرفـــاً محورش 
پرســـش های سیاســـی شـــده، اکنون منتشر 
شود، علت اصلی ناراحتی جهانبخش است. 
جهانبخش هرگز انتظار نداشت که عادل در 
این مصاحبه مسائل بدیهی یک گفت و گوی 
دوســـتانه را زیـــر پا بگـــذارد و میـــان آن همه 
بحث فوتبالی و مبهم، مباحث صرفاً سیاسی 
را برجسته کند، از نگاه جهانبخش این خارج 

از اصول و مرام اخلاقی اســـت.
اســـتناد عادل در ایـــن تقابل، بـــه بحث ها و 
مـــوارد برگرفتـــه از رســـانه های خارجـــی یا به 
قول جهانبخش رســـانه های زرد و شبکه های 
اجتماعـــی بـــدون مســـتندات کافـــی بـــود . 
جهانبخش می توانست به ســـادگی از عادل 
بپرســـد: »آقای فردوســـی پور! از شـــهریور ماه 
1401 که ایران هر روز آبســـتن یـــک اتفاق تازه 
بود، تا امروز کجا تشـــریف داشـــتی و واکنش 
جنابعالی به وقایع کشـــور چه بود؟ چرا خود 
را پنهان کرده بـــودی و دریغ از یک مصاحبه، 
پست یا اســـتوری! روز التهاب دانشگاه شریف 
کـــه خاســـتگاه شماســـت، کجـــا بـــودی، چه 
عکس العملـــی داشـــتی؟ همـــان پیج هـــا و 
رســـانه هایی که بـــه آنها اســـتناد می کنی، در 
ایام التهاب دانشـــگاه شـــریف، شـــما را به باد 
تند ترین انتقادات گرفتـــه بودند و به انفعال 
و بی تفاوتی شـــما می تاختند؛ از دانشجویان 
یا به عبارتی شـــاگردان شـــما تا دیگر اساتید، 
جامعـــه رســـانه و خیلی هـــای دیگـــر منتظـــر 

واکنش عادل فردوســـی پور بودنـــد اما دریغ 
از یـــک جمله!« آیا تهیه کنندگـــی و کارگردانی 
فوتبـــال 120 یـــا ترس از فیلتر شـــدن رســـانه 
شـــخصی اش به ســـکوت 6ماهه عـــادل ربط 
ندارد؟اینکـــه چـــرا عـــادل در ایـــن روزهـــا که 
فضـــای کشـــور آرام اســـت، بحث هـــای کهنه 
را پیـــش می کشـــد، در آتـــش تنـــش می دمد 
و دوبـــاره بازیکنـــان را به تنور داغ حاشـــیه ها 
هل می دهـــد را باید از خود او پرســـید.عادل 
همواره دیگـــران را ملزم به پاســـخگویی برابر 
خـــود می دانـــد امـــا هیـــچ گاه خـــود در مقام 
پاســـخگویی برنیامـــده و برای ایـــن مصاحبه 
حیرت انگیـــز هـــم پاســـخی بـــه منتقدانش 
نداده و تا ابد هم نخواهد داد.ســـوای این ها، 
بـــه نظر می رســـید عـــادل بـــا ایـــن گفت و گو 
تلاش کـــرد تا چهـــره مخـــدوش خـــود را نزد 
گروهی کـــه او را در 6ماه گذشـــته بـــه انفعال 
و بی تفاوتـــی متهـــم می کردنـــد، تـــا حدودی 
ترمیم کند امـــا حالا پـــس از فروکش طوفان 
صحبت های عادل جـــز چند صباحی بحث و 
جدل که اساســـاً نکته بارزی نداشت، تأثیری 
بر فوتبال کشـــور نداشـــته و نخواهد داشت و 
چه بســـا بعد از این گفت و گو، سایر بازیکنان 
تیم ملی بـــا تردید به رســـانه او بنگرنـــد؛ گذر 
زمـــان همه چیـــز را روشـــن خواهـــد کرد.اگر 
در پرســـش ها بی مایـــه دقیـــق شـــویم، آنجا 
که جهانبخـــش به خیانت عـــکاس انگلیس 
در گرفتـــن عکس هـــای فیفا توســـط عکاس 
انگلیس و انتشـــار 300 عکـــس در کمتر از 24 
ســـاعت اعتراف کرد یا پرده از دلالـــی در دوره 
اسکوچیچ برداشت، عادل هرگز رغبتی برای 
بازکردن بحث و ادامه موضوع از خود نشـــان 
نـــداد یـــا جایی کـــه جهانبخش از اســـتقبال 
بســـیاری از بازیکنان برای بازگشت کی روش 
ســـخن گفت، ذره ای دربـــاره دلایـــل تفاوت و 
خوشـــحالی جهانبخش و بازیکنان نســـبت 
بـــه این تغییـــر چیز مهمـــی نپرســـید و از کنار 
موضوع »جادو-جمبل« در دوره عزیزی خادم 

به ســـادگی عبور کرد.
عـــادل کـــه جهانبخـــش و تیم ملـــی را بـــه 
همـــراه نبـــودن بـــا »مـــردم« متهـــم کـــرد، به 
ایـــن پرســـش ها پاســـخ دهـــد کـــه چـــرا در 
بزنگاه هـــای مهـــم همـــواره پنهـــان اســـت و 
30ســـال دودســـتی منافع صداوســـیمایی و 
شـــخصی خود را چســـبیده بود امـــا  اکنون از 
بازیکنـــان می خواهد بـــه رؤیاهـــا، درآمدها و 
آینـــده زندگی خود پشـــت کنند؟! آیا فشـــاری 
که عـــادل روی جهانبخش گذاشـــته بود که 
چرا فـــلان کردیـــد و باید بهمـــان می کردید، 
نوعی از دیکتیشـــن و لگدمال کـــردن آزادی 
شـــخصی نیســـت؟ رفتـــار عـــادل سرشـــار از 

تناقـــض و پارادوکـــس بود.
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